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Rábacsécsény Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Rábacsécsény, Deák tér 6. 
 
13/2009. 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Rábacsécsény Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. november 

25-én 17. 00 órakor a rábacsécsényi Községházban tartott közmeghallgatásról. 
 
Jelen vannak: Rábacsécsény Község Képviselő-testülete részéről: 

 
  Kovács Teodóra polgármester 

 
Horváth Attila  alpolgármester 
 
Kertics Imre, Kovács András, Farkas Gáborné, Greszler Jenő, Venesz Zoltán 
képviselők 

  
 Veilandics Eszter körjegyző 

Nagy Györgyné  gazd.ea. 
 
Igazoltan távol: Farkas Gabriella 
 

Kovács Teodóra polgármester: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 8 
képviselőből 7 fő képviselő megjelent, így az ülés határozatképes.  
Ezek után az ülést megnyitotta és javaslatot tett az ülés napirendjére. 
Javaslatára a Képviselő-testület a következő napirendi pontok tárgyalását egyhangúlag 
fogadták el.  

N A P I R E N D 
 

Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás  
tájékoztatója a lakossági hulladékelszállítással kapcsolatban 
 
Előadó: Kovács Teodóra rábacsécsényi polgármester  
     Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati  
     Társulás meghívott képviselője  
 
 
Időszerű kérdések, javaslatok 
 
Előadó: Kovács Teodóra rábacsécsényi polgármester   
 

 
Napirendi pontok tárgyalása 

 
Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás  
tájékoztatója a lakossági hulladékelszállítással kapcsolatban 
 
Előadó: Kovács Teodóra rábacsécsényi polgármester  
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     Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati  
     Társulás meghívott képviselője  
 
Polgármester: Idén tartottunk már közmeghallgatást, ezért is örülök, hogy ilyen nagy 
számban megjelentek. 
A hulladék elszállítás kapcsán többen megkerestek problémáikkal, ezért közmeghallgatás 
keretén belül most Kiss Tibortól tájékoztatást kapnak a változásokról. 
 
Kiss Tibor: A települési szilárd hulladékokról szóló törvény több változáson esett keresztül. 
Az önkormányzat felelőssége hogy mi történik a faluban lévő lakossági hulladékkal, annak 
összegyűjtése, elszállítása, ártalmatlanítása. 
Kiadványok is jelentek meg erről. 
Változások bevezették az újrahasznosítás intézményét, azon biológiai folyamatot mely szerint 
a szerves anyagokat ki kell vonni, komposztálni. 
A feladathoz új rendszer kidolgozására került sor, uniós pályázatból. 
Létesítményeket alakítunk ki, ezek a szelektív gyűjtőszigetek. 
2 féle chippel ellátott kukát vezetünk be, a bio (barna színű kuka) és a vegyes hulladékot 
tartalmazó kukát. 
Rábacsécsényi szennyvíztelepnél alakítjuk ki a hulladékgyűjtő udvart. 
Jelenleg 2010. január 1-december 31 között próbaüzemként működik, így a lakosok által 
fizetendő ár sem fog változni.  
 
Hegedűs Oszkár: Miért volt szükség a chipre, ha hetente szállítanak. Azt gondoltam 
lehetséges akár 3 hetenkénti szállítás is. 
 
Kiss Tibor: A próbaüzem alatt kiderül minden, kinek hány ürítés lesz a számláján, legálissá 
lesz téve, hangsúlyozom, a lakos most nem fizet többet. 
 
Horváth Attila: Középületeknél nem történik csere? 
 
Kiss Tibor: Nem ott marad a vegyes hulladékkezelés, de chippelve lesz. 
 
Gergely György: Zsid elszállítása hogyan oldható meg? Bio kukában nem biztos, hogy elfér 
egy család, lehet igényelni új plusz edényt? 
 
Kiss Tibor: Csak kisebb mennyiséget fogad be az udvar, amúgy konténert kell hívni. Igen 
lehetséges új edényt igényelni. 
 
Hegyi László: A kukák tisztításáról, mosásáról érdeklődik. 
 
Kiss Tibor: A bio kukák mosása negyedévente megoldott. 
 
Horváth Attila: Milyen gyakran lesz a gyűjtősziget ürítve? 
 
Kiss Tibor: A próbaüzem alatt meglátjuk. 
Zsugorítót nem kap a falu, a sziget őrizve lesz, kamerarendszerrel lesz ellátva. 
 
A központban is fogadjuk a kérdéseket, segítségükre leszünk. 
A meghívott vendégek elköszönnek. 
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Időszerű kérdések, javaslatok 
Előadó: Kovács Teodóra rábacsécsényi polgármester   
 
EMFESZ  
 
Polgármester: Bemutatnám második előadónkat Nagy Edit személyében. 
A gázszolgáltatással kapcsolatban tartja meg ismertetőjét. 
 
Nagy Edit: Rövid tájékoztatás ad a cégről. A www.gas.hu honlapon olvashatnak további 
információk után. Az ismertető lényege, hogy a gáz szabad piaca megnyílt, verseny alakult ki 
a piacon, a lakosság számára 8 %- os, míg a középületeknél 5% -os előny biztosításával. 
Hűségidő nincs, váltásra bármikor ad lehetőséget a cég. 
Az átlépési folyamat 2 hónap. 
 
Hegedűs Oszkár: Bármilyen fizetési módot lehet választani? 
 
Nagy Edit: Természetesen igen. 
 
Greszler Jenő: Nem jó híreket hallani az EMFESZ vezetőségéről, vezetőjét le is tartóztatták. 
 
Nagy Edit: A konkurencia és a média a mai világban nagy úr. A cég biztos alapokon áll, 
ellenkampányról van szó. 
 
Polgármester: Nagy Edittel időpontot fogok egyeztetni, amikor a hivatalban személyesen is 
tájékoztatja az érdeklődő lakosokat. 
 
Nagy Edit elköszön. 
 
Polgármester Asszony tart rövid tájékoztatót: 

- iparűzési adó megszűntetéséről 
- költségvetésről 
- kommunális adó fizetéséről 
- szennyvíz kintlévőségekről 
- tagóvoda helyzetéről 
- településőrökről 
- pályázatokról 
- járdaépítésről 

 
  
Más hozzászólás nem volt, a polgármester bezárta az közmeghallgatást. 
 
 

Kmf. 
 
 

Kovács Teodóra       Veilandics Eszter 
polgármester             körjegyző 


